
Notulen algemene jaarvergadering  maandag  2 september 2024 

Voorzitter  Floor Hoogenboom  heet alle leden  van harte welkom. En ook een speciaal welkom voor 

alle nieuwe leden, die voor onze club gekozen hebben. 

Notulen 2023: zijn doorgenomen en goedgekeurd. 

Financiën:   de kascommissie, Henny van Schaijk en Rob de Vries, heeft de penningmeester, Martin 

Bruijn, decharge verleend, de kascommissie voor 2024/25 is Rob de vries en Lianne Bolwerk.  

Alle leden wordt verzocht om de contributie voor 1oktober 2024 over te maken. 

Contributie: blijft € 80, € 70 voor leden die bij twee bij de bond aangesloten clubs zijn, en € 63, voor 

leden van drie clubs. 

Het nieuwe huishoudelijk reglement is goedgekeurd en  geplaats op de website. 

Technische commissie:  nieuw wedstrijdreglement is goedgekeurd en geplaatst op de website.  

Er is gestemd en besloten om het  nieuwe rankingsysteem  na het einde van de eerste ronde te gaan 

gebruiken voor een periode van 6 maanden, daarna opnieuw een stemming onder de leden te 

houden of we hiermee doorgaan. 

Lief en Leed:  alles loopt en Jeanne Bettonvil en Yvonne Wijnands zorgen dat alle leden wanneer het 

nodig is op tijd een kaartje ontvangen namens onze club.  

De clubkampioenen van dit jaar zijn Arie Dekkers en Antoon van Eggelen. 

Slemkampioenen zijn?? 

Het secretariaat:  op dit moment zitten we boven het maximum aantal leden van 120. Dit is in 

overleg met de wedstrijdcommissie besloten om dat toe te staan. Gezien dat het nooit voorkomt  dat 

alle leden aanwezig zijn. De indeling van de speelzaal is aangepast. 

Op de vrijdagmiddag vanaf 20 september gaan we in de Meander een vrije inloop bridgedrive 

aanbieden voor eigen leden, maar ook voor bridgerspelers uit de regio. Op dit moment hebben we 

10 aanmeldingen en dat willen we graag laten groeien. 

Rondvraag:  Willem Grin heeft de vraag of er nu besloten wordt om toch eens  nieuwe bridgemates 

te kopen.  Arie dekkers geeft aan dat er nieuwe kastjes zijn aangekocht en verwacht dat we toch nog 

wel kunnen doorgaan met dit type bridgemates. Het bestuur geeft aan dat de middelen beschikbaar 

zijn, als het nodig zou zijn, dat er andere bridgemates kunnen worden gekocht. 

Er zijn nog wat extra vragen van diverse leden betreffende het nieuwe rankingsysteem.   

Hierop wordt door Jeanne Vermeulen  een antwoord gegeven en erop gewezen dat het  een 

voorlopig besluit is en dat het beter bekend is als men er mee gespeeld heeft. 

Floor geeft aan dat de vergadering gesloten is en dat we gaan beginnen met het bridgen.  

       


